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Zápis

 
z 06. zasedání zastupitelstva obce Libníč, konaného dne 16. 08. 2023

 
Přítomni: Petr Uhlíř, Jiří Klimeš, Anna Měšťanová, Ing. Stanislav Lexa, Bc. Pavel Jirkovský, Ing. 
Miroslav Třeštík
Omluveni: Ing. Stanislav Černý, PhD.
Neomluveni: 0
 
V 18:30 hodin – zastupitelstvo zahájil předsedající starosta Petr Uhlíř. Informuje přítomné, že 
zasedání ZO bude nahráván audio záznam, který bude použit pro potřeby vytvoření zápisu. Z řad 
veřejnosti byli přítomni 2 občané. Starosta obce konstatoval, že na zasedání je přítomno, dle 
prezenční listiny 6 členů zastupitelstva a zastupitelstvo je usnášení schopné. Konání zastupitelstva 
bylo řádně zveřejněno od 09.08.2023 do 16.08.2023.
 
Starosta obce Petr Uhlíř navrhl zapisovatele Mgr. Moniku Tischlerovou. Jako ověřovatelé se nabídli 
Ing. Miroslav Třeštík a Anna Měšťanová a konstatoval, že předchozí zápis byl ověřovateli schválen a 
podepsán. 

Návrh usnesení
ZO jmenují zapisovatelem Mgr. Moniku Tischlerovou a ověřovateli zápisu Annu Měšťanovou a Ing. 
Miroslava Třeštíka.
hlasování
PRO – 6  PROTI – 0  ZDRŽEL SE – 0
Usnesení č. 1 bylo přijato
 
Starosta obce Petr Uhlíř informuje přítomné o programu dnešního 06. zasedání ZO.  
 
Návrh sjednoceného programu:
1. Kontrola dodržení úkolů z 05. zasedání ZO 
2. Rozpočtové opatření č. 5, č. 6 a č. 7 
3. Smlouva o dotaci č. 202301 
4. Žádost o finanční příspěvek Domov Libníč a CSS Empatie 
5. Prodloužení nájemní smlouvy 
6. Smlouva o výpůjčce MŠ Libníč 
7. Veřejná zakázka – obnova dětského hřiště 
8. Různé – Územní studie 5 
9. Diskuze 
 
Návrh usnesení
ZO schvaluje program 06. zasedání.
hlasování
PRO –  6 PROTI – 0  ZDRŽEL SE – 0 
Usnesení č. 2 bylo přijato
 
1. Kontrola dodržení úkolů z 05. zasedání ZO 
Vše bylo splněno. Starosta upozornil, že zápis nebyl podepsán ověřovatelem Ing. Stanislavem Lexou a 
vyzval ho k okamžité nápravě. Zastupitel Lexa podepsal na místě zápis z 05. zasedání ZO. 
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2. Rozpočtové opatření č. 5, č. 6 a č. 7 
Předsedající předložil zastupitelům rozpočtové opatření č. 5, č. 6 a č. 7. Starosta probral některé body 
v úpravách rozpočtu a dotázal se zastupitelů na připomínky. Nikdo se nepřihlásil.  
Návrh usnesení 
ZO bere na vědomí Rozpočtové opatření č. 5, č. 6 a č. 7. 
hlasování 
PRO –   6 PROTI – 0 ZDRŽEL SE – 0 
Usnesení č. 3 bylo přijato 
 
3. Smlouva o dotaci č. 202301 
Předsedající předložil smlouvu o dotaci č. 202301 pro SDH Libníč na částku 40.000 Kč. Žádost o dotaci 
byla schválena na 5. ZO. Zastupitel Jirkovský poděkoval jménem hasičů za podporu. 
Návrh usnesení 
ZO schvaluje smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace pro rok 2023 z rozpočtu obce Libníč č. 202301 
a pověřují starostu k podpisu smlouvy. 
hlasování 
PRO – 6  PROTI – 0  ZDRŽEL SE – 0  
Usnesení č. 4 bylo přijato 
 
4. Žádost o finanční příspěvek Domov Libníč a CSS Empatie 
Předsedající předložil zastupitelům žádost o finanční příspěvek Domov Libníč a CSS Empatie. 
V předchozích letech bylo z rozpočtu obce vypláceny finance za rok 2022 200.000 Kč formou 
finančního daru v roce 2021 částka 150.000 Kč na nákup materiálu do dílen, kulturní akce, dárkové 
balíčky pro nemajetné, materiální dovybavení domova, v roce 2020 130.000 Kč, celkem přes 840.000 
Kč. Starosta přečetl návrh odpovědi pro Domov Libníč a CSS Empatie, byl totiž panem hejtmanem 
ujištěn, že obce nemusí finančně řešit klienty sociálních zařízení.  
Návrh usnesení 
ZO neschvaluje žádost o finanční příspěvek pro Domov Libníč a CSS Empatie ve výši 200 000 Kč. 
PRO -  6 PROTI – 0 ZDRŽEL SE – 0 
Usnesení č. 5 bylo přijato 
 
5. Žádost o prodloužení nájemní smlouvy 
Předsedající informuje zastupitele, že bude se spolkem Svobodná základní škola a lesní mateřská 
škola DOMA V LESE z.s., prodloužena dodatkem č. 1 nájemní smlouva o 1 rok, tzn. do 31.7.2025, 
výšená nájemného bude 300.000 Kč/ školní rok. 
 
6. Smlouva o výpůjčce MŠ Libníč 
Předsedající předložil zastupitelům smlouvu o výpůjčce MŠ Libníč – jedná se o dotykový monitor vč. 
držáku (interaktivní tabule, kterou obec pořídila z dotace pro mateřskou školu). Smlouva je na dobu 
neurčitou a bezplatná. 
Návrh usnesení 
ZO schvaluje smlouvu o výpůjčce na dotykový monitor vč. držáku pro Mateřskou školu Libníč a 
pověřují starostu k podpisu smlouvy. 
hlasování 
PRO – 6  PROTI – 0  ZDRŽEL SE – 0  
Usnesení č. 6 bylo přijato 
 
7. Veřejná zakázka – obnova dětského hřiště 
Předsedající předložil vyhodnocení veřejné zakázky na obnovu dětského hřiště (na návsi), výběrové 
řízení bylo vyhlášeno 27.7.2023, kdy byly osloveni 3 dodavatelé, nabídky dodali včas do 14.8.2023 do 
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15:00. Komise vyhodnotila jako nejvýhodnější nabídku od firmy Gartensta plus s.r.o. s nabídkou 
318 748,70 Kč vč. DPH, záruční lhůtou 60 měsíců a vzdálenost servisního střediska 110 km. 
Obnova dětského hřiště bude financována z dotace od Jihočeského kraje – program obnovy venkova, 
kdy nám byla schválena dotace ve výši 216.000 Kč tzn. 60 % způsobilých výdajů. 
Zastupitel Třeštík se dotázal, jestli se jednalo o požadavek rodičů v souvislosti s obnovou dětského 
hřiště. Starosta informoval, že byl vytvořen větší projekt, na který však aktuálně nebyla schválena 
plná dotace. Nyní však obec zajistila dotaci z jiného dotačního programu, který sice nepokryje celkové 
náklady, ale obec bude doplácet jen část celkové ceny. Jedná se především o doplnění hřiště 
z pohledu bezpečnosti dopadové plochy a zajištění bezpečnosti dětí proti úrazu na silnici. 
Starosta požádal zastupitele o spolupráci při hledání nového umístění pro jeden herní prvek. Který 
bude vyměněn v rámci obnovy dětského hřiště za nový.   
 
Návrh usnesení 
ZO schvaluje na základě posouzení a hodnocení dodavatele „Libníč – obnova dětského hřiště“ byla 
vybrána nabídka účastníka Gartensta plus s.r.o. IČ: 26689472 a zastupitelstvo obce schvaluje kupní 
smlouvu a pověřuje starostu podpisem této smlouvy s vybraným dodavatelem. 
hlasování 
PRO – 5  PROTI – 1 (Třeštík)  ZDRŽEL SE – 0  
Usnesení č. 7 bylo přijato 
Starosta se dotázal zastupitele Třeštíka na důvod hlasování proti návrhu usnesení. Zastupitel Třeštík 
sdělil, že aktuální stav hřiště je vyhovující, a že mu přijde škoda investice částky z obecního rozpočtu. 
Starosta vzal jeho stanovisko na vědomí. 
 
8. Různé 
Územní studie 5  
Starosta požádal přísedící občanku o vyjádření k aktuální situaci nového ZTV. Přísedící sdělila, že 
aktuálně vybírají právní kanceláře, která připraví kolektivní smlouvu, která bude zaštiťovat 
financování celého projektu, která by zároveň zajistila i kompletních služeb projektanta a stavebních 
prací. Starosta informoval o průzkumu, který zjistil existenci starých meliorací v dané lokalitě. 
Starosta předal stanovisko z vodohospodářského odboru Magistrátu města České Budějovice, že 
dešťovou vodu v žádném případě do kanalizace na ČOV nepustí. I v případě, že by to Magistrát 
povolil, tak obec chce striktně dodržet, že voda ze zpevněných ploch nebude sváděna do kanalizace. 
Starosta připomněl, že v souvislosti s kanalizací na Jelmu byly rozeslány občanům dotazníky, kterých 
se vrátilo jen několik s informací, že především vyvážejí jímky. Magistrátu bude potřeba ověřit toto 
do budoucna formou dokladů k vyvážení jímek. Starosta informoval, že chce jít rozumnou cestou. 
Zároveň se starosta omluvil, že nevyšla dotace na vozík pro hasiče, protože na kraji došlo k omezení 
dotací pro obce. Také sdělil, že vyplnění formuláře pro získání dotace byla kontrolována dvakrát a vše 
bylo v pořádku. Dále nabídl zastupiteli Jirkovskému možnost příště si dotaci vyřídit sám. Zastupitel 
Jirkovský připomněl, že nyní je otevřen podobný dotační program, kde by bylo možné finance získat, 
protože nový vozík je pro hasiče velmi potřebný.  
Zastupitel Klimeš informoval o možnostech dotace na okna v mateřské školce. V případě, že by 
dotace vyšla, vyměnily by se okna za plastová. 
Starosta vyzval zastupitele k vyhledání dotací, o které by mohla obec zažádat. 
 
9. Diskuze 
 
Zastupitel Jirkovský se dotázal na most u Schwarzova rybníku. Starosta sdělil, že o daném místě ví a 
rád by ho opravil, jen je potřeba zajistit materiál a pracovní sílu. 
 
Přísedící občan se dotázal na svou žádost o pronájem parkovacího místa u hřiště. 
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Zastupitel Jirkovský sdělil, že by se to mělo řešit ne individuálně, ale komplexně a také navrhl vyčlenit 
dvě parkovací místa za plotem u budoucího sběrného dvora. 
Zastupitel Klimeš sdělil, že má obavu, že v případě, že umožní dané parkování jemu, tak aby nebyli i 
ostatní, kteří by chtěli to samé, aby pak nebyla obec zavalena podobnými žádostmi, navíc příští 
zastupitelstvo nemusí toto rozhodnutí respektovat a mohlo by tuto možnost zrušit. Dále je toho 
názoru, že podnikatel by si měl zajistit parkování aut pro podnikání na svém pozemku. 
Starosta navrhl možnost pronájmu nikoli parkovacího místa, ale prostě prostoru na asfaltu, podobně 
jako si pronajímají ostatní občané části obecních pozemků na příklad pro složené dřevo.  
Občan podotkl, že se snažil dlouhou dobu najít nějaké řešení, a že hlavním problémem je špatný 
způsob parkování na daném místě, proto navrhoval, že si rád zaplatí své parkovací místo.  
Další možností je parkování u kostela. Zastupitelka Měšťanová by souhlasila s návrhem pronájmu 
obecního prostoru. Žadatel chce za pronájem místa platit. 
 
 
Starosta poděkoval za účast a ukončil ZO v 18:53. 
 
Zápis byl vyhotoven dne 21. 8. 2023
 
Zapisovatel  Mgr. Monika Tischlerová …………………………
 
 
Ověřovatel  Ing. Miroslav Třeštík  …………………………
   
 
  Anna Měšťanová  ..……………………….
 
 
Starosta obce Petr Uhlíř                 ………………………….
 
 
 
 
 
Razítko obce



